
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 15. august 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 28

Vil ministeren oplyse, hvilke overvejelser ministeren gør sig ifht. bekæmpelse af bakterien

VRE, som ifølge artiklen ”Politikere kræver handleplan for at stoppe sygehusbakterier” fra

DR.dk den 12. august 2019 har spredt sig fra hovedstaden til sygehuse i landets øvrige

regioner - bl.a. OUH, og vil ministeren også oplyse, hvornår Sundhedsstyrelsen forventes

at have afdækket internationale erfaringer med bekæmpelse af VRE-bakterien - og i for-

længelse heraf hvilke konkrete initiativer ministeren påtænker at tage?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jane.Heitmann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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